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ROMANIA 

JUDETUL BIHOR  

CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI SANIOB 

Nr.1928/23.11.2012 
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Incheiat azi 23.11.2012 in sedinta ordinara  a Consiliului local al comunei Saniob, 

stabilita prin dispozitia primarului nr.131/19.11.2012, sedinta care a avut loc la sediul 

administrativ al acestei institutii publice, ora 8.30. 

 La prezenta sedinta au participat urmatorii consilieri: Buzas Ioan Nicolae-viceprimar,  

Kiss Stefan Alexandru, Boros Stefan, Braun Tibor, Costa Mircea Andrei, Fabian Robert-

Csongor, Hundemer Kinga Maria, Meszaros Anita, Nagy Karoly, Opre Viorel Florian, 

Varga Bela. 

  Nu a  absentat nici un consilier . 

 Au participat de drept:  d-ul Molnar Jozsef – primar  si  d-na  Mela Maria-Elena – 

secretar ,   

Au mai participat  d-na Borbely Zita – consilier contabil, si d-ul Erdei Danut Eugen – 

delegat satesc al satului Cenalos. 
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D- ul Opre Viorel – presedinte de sedinta, la invitatia d-lui primar,  a supus spre 

dezbaterea Consiliului local al comunei Saniob,  Ordinea de Zi a sedintei, la care i-a 

dat citire: 

 
1. Aprobarea ordinii de zi. 
2. Aprobarea procesului verbal al �edin�ei ordinare din data de  02.11.2012. 
3. Proiect de hotarare privind rectificarea bugetului Consiliului local al 

comunei Saniob pentru anul 2012. 
4. Proiect de hotarare privind aprobarea planului anual de achizitii pentru 

anul 2013. 
5. Proiect de hotarare privind revizuirea si actualizarea Portofoliului de 

Proiecte  pentru perioada 2007 – 2013 in comuna Ciuhoi. 
6. Proiect de hotarare privind completarea domeniului privat al comunei Saniob 

cu imobilulul reprezentand teren arabil, casa si curte in intravilan nr.50 
Cenalos, cu o suprafata totala de 3.543 mp, avand nr.topo 41/6 si 42/2din C.F. 
243 Cenalos. 

7. Proiect de hotarare privind scoaterea la licitatie publica deschisa cu strigare in 

vederea inchirierii imobilului nr.50 Cenalos, apartinand domeniului 
privat al comunei Saniob. 

 

Ordinea de zi a  fost aprobata cu 11 voturi pentru, adoptandu-se Hotararea nr.30. 

Inainte de inceperea dezbaterii materialelor inscrise in ordinea de zi  a sedintei, d-

na secretar a pus la dispozitia  consilierilor locali procesul verbal al sedintei ordinare 

din  02.11.2012, pe care l-a supus spre aprobarea Consiliului local . 

Drept urmare procesul verbal a fost aprobat cu  11 voturi pentru, adoptandu-se 

Hotararea nr.31.  

La punctul trei din ordinea de zi, Proiect de hotarare privind rectificarea 

bugetului Consiliului local al comunei Saniob pentru anul 2012, d-ul primar a 
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prezentat Raportul de specialitate la proiectul de hotarare, prin care a aratat ca au fost 

alocate de catre Cj Bihor sume pentru plata arieratelor din investitii. Noi am primit 

suma de 26,10 mii lei pentru plata unei facturi din cadrul masurii 313 referitor la 

Centrul turistic din Saniob. 

In urma celor expuse si a detalierii sumelor cuprinse in rectificarea de buget, d-ul 

presedinte de sedinta invita la discutii si intrebari. 

d-ul Kiss Stefan: deci sa intelegem ca daca aveam si alte facturi restante pentru 

alte investitii, cum ar fi drumul spre Diosig, CJ ar fi asigurat sumele? 

Primar: trebuie sa intelegeti ca orice factura eliberata pe investitii (FEADR, 

AFM), in prealabil trebuie achitata din bugetul local si numai dupa aceea putem solicita 

decontarea. 

d-ul Opre Viorel – presedinte de sedinta, a supus spre aprobare punctul trei al 

ordinii de zi, adoptandu-se Hotararea nr.32, cu 11 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 

0 abtineri . 
La punctul patru din ordinea de zi, Proiect de hotarare privind aprobarea 

planului anual de achizitii pentru anul 2013, d-ul primar a prezentat Raportul de 
specialitate si anexa la proiectul de hotarare si invita sa se faca si alte propuneri. 
           d-ul viceprimar Buzas Nicolae: propun sa mai adaugam la lista de investitii 
construirea de capele mortuare in cimitirele din satele Ciuhoi, Cenalos si Sfarnas si 
reabilitarea fostei scoli din Sfarnas cu schimbarea destinatiei in camin cultural. 
 d-ul Opre Viorel: vreau sa propun si eu construirea unei statii de autobuz la 
iesirea din localitatea Sfarnas, ca oamenii sa nu mai stea in ploaie la asteptarea 
autobuzului. 
 d-ul primar: multumesc pentru propuneri si acum notez aici in continuarea 
listei, urmand sa completam anexa. 

d-ul presedinte de sedinta a supus spre aprobare punctul patru al ordinii de zi, 

adoptandu-se Hotararea nr.33, cu 11 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri . 

 
 La punctul cinci din ordinea de zi, Proiect de hotarare privind  revizuirea si 
actualizarea Portofoliului de Proiecte  pentru perioada 2007 – 2013 in comuna 
Ciuhoi, d-ul primar a prezentat Raportul de specialitate la proiectul de hotarare, 
intocmit de compartimentul de resort si a prezentat anexa cuprinzand proiectele de 
investitii incepand cu anul 2007, proiecte care, unele sunt in curs de initiere, altele sunt 
in faza de SF, PT sau curs de executie. 

In urma celor expuse, d-ul primar invita la discutii si intrebari, daca este cazul. 

Nu se inscrie nimeni la discutii. 

d-ul presedinte de sedinta a supus spre aprobare punctul cinci al ordinii de zi, 

adoptandu-se Hotararea nr.34, cu 11 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri . 
 
 La punctul sase din ordinea de zi, Proiect de hotarare privind  completarea 
domeniului privat al comunei Saniob cu imobilulul reprezentand teren arabil, casa si 
curte in intravilan nr.50 Cenalos, cu o suprafata totala de 3.543 mp, avand nr.topo 41/6 si 
42/2din C.F. 243 Cenalos, d-ul primar a prezentat Raportul de specialitate la proiectul de 
hotarare, intocmit de compartimentul de resort si a aratat situatia de fapt in care se afla 
imobilul respectiv. Astfel, cladirea nr.50 Cenalos a fost utilizata pana in prezent de 
catre ConsumCoop se poate spune fara nici un drept. In urma inchiderii magazinelor 
Consumcoop din comuna, la sesizarea oamenilor din satul Cenalos si dupa unele 
cercetari, am constat ca imobilul cu casa, curte si teren este proprietatea comunei 
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Cenalos, conform CF si mai mult, exista o hotarare judecatoreasca din anul 2000 prin 
care a fost recunoscuta proprietatea comunei Ciuhoi in defavoarea FEDERALCOOP. 

In urma celor expuse, d-ul primar invita la discutii si intrebari, daca este cazul, 

pentru ca acest material are urmare la punctul urmator. 

Nu se inscrie nimeni la discutii. 

d-ul presedinte de sedinta a supus spre aprobare punctul sase al ordinii de zi, 

adoptandu-se Hotararea nr.35, cu 11 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri . 
 
 La punctul sapte din ordinea de zi, Proiect de hotarare privind  scoaterea la 

licitatie publica deschisa cu strigare in vederea inchirierii imobilului nr.50 Cenalos, 
apartinand domeniului privat al comunei Saniob. d-ul primar a prezentat Raportul 
de specialitate la proiectul de hotarare,  
 d-ul primar: pentru a finaliza si anexele la prezentul proiect, propun sa 
pastram acelasi tarif/mp care a fost aplicat si la alte inchirieri de 1 euro/mp. Anexa 2 
mai trebuie completata cu o parte din membrii comisiei si va rog sa propuneti inca trei 
membrii din partea Consiliului local. Eu propun in primul rand pe d-ul delegat satesc 
din Cenalos, Erdei Danut. 
 d-ul Erdei Danut: imi pare rau, dar nu vreau sa fiu prezent la licitatie. 
 d-ul Buzas Nicolae: propun pe d-ul Costa si pe d-ul Opre, mai ales ca ei sunt 
acasa si vor putea fi disponibili. 
 d-ul primar: mai avem nevoie de o persoana. Puteti veni si cu autopropuneri. 
 d-ul Nagy Karoly: as avea si eu timp sa vin la licitatie. Puteti sa ma treceti. 

d-ul presedinte de sedinta, in urma dezbaterii, a supus spre aprobare punctul 

sapte al ordinii de zi, adoptandu-se Hotararea nr.36, cu 11 voturi pentru, 0 voturi 

impotriva si 0 abtineri . 

 

La diverse: 

d-ul primar: vreau sa aduc in discutie vechea problema cu GHENAU TRADE. 

Foarte recent am fost somati sa achitam o factura de peste 40 mii lei, factura care a fost 

eliberata cu trei zile inainte de alegerile locale si semnata de fostul primar, acelasi 

primar care la ultima sedinta de Consiliu local a promis in fata consilierilor ca pana la 

sfaritul mandatului, problemele pe care le avem cu aceasta societatea de constructii vor 

fi rezolvate. Se poate citi procesul verbal de la sedinta respectiva. 

Vreau sa va spun ca nu voi plati nici un ban pân� nu vor fi puse la punct toate 

lucr�rile f�cute de mântuial� si care au fost pl�tite pân� acum. Sunt o gr�mad� de 

probleme si defectiuni nerezolvate care au fost trecute cu vederea. Dar nu vor r�mâne 

a�a. 

Alte discutii nu au mai fost. 

D-ul Opre Viorel – presedintele de sedinta: 

 - Declar sedinta incheiata.  Va multumesc! 

 

 Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal. 

 

 

 PRESEDINTE DE SEDINTA                                          SECRETAR 

             OPRE VIOREL FLORIAN                                         MELA MARIA-ELENA 


